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OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-21 

Datum: 20.4.2021 

 

Z A P I S N I K 

 

21. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v torek, dne 20.4.2021, s 

pričetkom ob 18.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja na Občini Radenci, 

Radgonska cesta 9g, 9252 Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

mag. Norma BALE (Teams), Dejan BERIĆ (Teams), Drago BRAČKO, Andrej DIVJAK, Dušan 

DOMANJKO, Alja DOMJAN (Teams), Miran JELEN, Ivan KLOBASA, Mihael KLOBASA, Drago 

KOCBEK, Štefanija LESJAK, Vladimir RANTAŠA, Mitja ŠKERGET, Jožef TOPLAK, Melita 

ŽITEK in Toni ŽITEK (Teams).  

 

PREDSEDUJOČI: Roman LELJAK, župan Občine Radenci 

 

PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: Mojca Marovič, v.d. direktorice, Simona Himelrajh, 

Jasna Divjak, Erik Vičič in Marjeta Lončar, vsi občinska uprava (v nadaljevanju OU). 

 

OSTALI PRISOTNI: Bojan Rajk, novinar 

 

Župan je pozdravil vse prisotne ter ugotovil, da je na začetku seje prisotnih 15 svetnic in 

svetnikov (11 svetnikov je bilo fizično prisotnih, 4 svetniki so bili prisotni preko oddaljene 

povezave Teams).  

 

Občinski svet Občine Radenci je bil tako sklepčen. 

 

 

• OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 21. redne seje. 

 

Predsedujoči je predlagal umik sledeče točke z dnevnega reda: 

• Sklep o soglasju k prodaji OŠO ter podaja pooblastila za podpis pogodbe o 

odsvojitvi OŠO 

 

 

Predsedujoči je predlagal razširitev dnevnega reda in sicer s sledečima točkama 

• Predlog Akta o razpisu referenduma in 

• Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o nadomestilu 

služnosti na nepremičninah v lasti Občine Radenci. 

 

Navedeni točki se uvrstita na dnevni red za točko AD 6, preostale točke dnevnega reda se 

ustrezno preštevilčijo. 

 

Predsedujoči je dal predlagano razširitev dnevnega reda v razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje predlagan 
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DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 20. redne seje občinskega sveta 

2. Potrditev zapisnika 13. dopisne seje občinskega sveta 

3. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

4. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

5. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

6. Ugotovitveni sklep o sprejemu mandata svetnice gospe Melite Žitek 

7. Predlog Akta o razpisu referenduma  

8. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o nadomestilu služnosti na 

nepremičninah v lasti Občine Radenci 

9. Predlog sklepa o načrtu ravnanja s premičnim premoženjem Občine Radenci za leto 

2021 

10. Program prodaje Odprtega širokopasovnega omrežja v Občini Radenci-OŠO 

11. Predlog Sklepa o prenosu »javnih cest oz. cest, ki služijo širši javnosti« v last Občine 

Radenci 

12. Predlog sklepa o sprejetju stališč do pripomb in predlogov iz javne razgrnitve 

dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega prostorskega načrta za enoto urejanja 

prostora RA13 

13. Predlog Soglasja k ceni storitve pomoč družini na domu v občini Radenci za leto 2021 

14. Predlog Sklepa za dodelitev brezplačne uporabe športnih objektov za članska moštva 

domačih društev 

15. Predlog Sklepa za pooblastitev župana o dodeljevanju športnim društvom do 50 % 

popusta na cenik uporabe športnih objektov v lasti Občine Radenci 

16. Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za 

leto 2020 

17. Register spominskih obeležij Občine Radenci 

18. Predlog Sklepa o dvigu cene uporabnine storitev dostopa do OŠO 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Predlagan razširjeni dnevni red, podan s strani župana, je bil sprejet. 

 

➢ AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 235/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 20. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala dne 18.2.2021. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 2  POTRDITEV ZAPISNIKA 13. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  
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Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 236/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 13. dopisne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala od srede, 10.3.2021 od 9.00 ure, do petka 

12.3.2021 do 9.00 ure. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 3 INFORMACIJE O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal sledeče informacije o dejavnostih, ki so potekale v času med sejama: 

• Predsedujoči je povedal, da je odprtih šest gradbišč na šestih cestah ter, da so bila 

zaključena dela na Vrtni ulici, tako da je ureditev vseh štirih ulici zaključena. Odprto 

je gradbišče na dveh cestah v Turjancih in sicer Turjanci 1 in Turjanci 2, kjer se 

izvaja tudi istočasno z ureditvijo ceste, obnova vodovodnega in kanalizacijskega 

omrežja ter optike, prav tako izvaja družba Elektro Maribor d.d. dela na njihovi 

infrastrukturi. Po prvomajskih praznikih je predvideno asfaltiranje obeh cest. 

Odprto je gradbišče na Janževem Vrhu, kjer gre za izgradnjo oz. obnovo dveh cest 

in sicer Janžev Vrh od hišne številke 1 do hišne številke 13a, kjer se izvaja tudi 

izgradnja vodovoda in asfaltiranje cestišča, Janžev Vrh 2 pa zajema dela na 

vodovodnem omrežju in celotni obnovi ceste. Tudi v naselju Murščak se obnavljata 

dve cesti, izvaja se tudi obnova vodovoda, ob čemer je predsedujoči poudaril, da 

bodo na tem delu določeni občani na novo priključeni na vodovodno omrežje, prav 

tako se tudi izvajajo dela na kanalizacijski infrastrukturi, kjer gre za odvajanje iz 

malih čistilnih naprav iz posameznih gospodinjstev. Skupna vrednost vseh 

navedenih investicij znaša približno 600.000 EUR in se pokrivajo iz zbranih sredstev  

NUSZ. 

• Predsedujoči je v nadaljevanju prisotne seznanil o obisku državnega sekretarja  

Vlade RS, gospoda Marjana Dolinška, ki je bil izveden v začetku meseca aprila. Ob 

navedenem obisku so bili državnemu sekretarju predstavljeni vsi pomembnejši 

projekti v občini, posebej še izgradnja telovadnice ob OŠ Kapela. Izgradnja 

telovadnice in dodatno financiranje s strani države, je bila tudi glavna tema obiska  

državnega sekretarja. Dodatno financiranje telovadnice bo tako rešeno na način, 

kot si je prizadeval predsedujoči skupaj z OU. 

• Delegacija OU je opravila prvi sestanek na Ministrstvu za kulturo in sicer z državno 

sekretarko dr. Ignacijo Fridl Jarc. Tema navedenega srečanja je bila revitalizacija 

parka, način financiranje obnove parka ter s tem povezana sprememba OPPN za to 

območje. Predsedujoči je navedeni sestanek ocenil kot uspešen. Predstavniki 

Ministrstva so imeli posluh za projekt revitalizacije parka v Radencih, zato je tudi 

že predvideno tudi že naslednje srečanje in sicer v začetku meseca maja na sedežu 

občine Radenci. 

• Predsedujoči je v nadaljevanju povedal, da se je sestal tudi z Ministrom za okolje 

in prostor, gospodom Andrejem Vizjakom. Na navedenem sestanku so tekli 

pogovori, glede načina financiranje čistilne naprave. Predviden podpis pogodbe o 

financiranju izgradnje čistilne naprave v Občini Radenci je v mesecu septembru 

letošnjega leta. 
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• Predsedujoči je povedal, da je ponovno obiskal tudi ministra Zvonka Černača, ki je 

pristojen za Razvoj in EU kohezijsko politiko, kjer prav tako tečejo pogovori glede 

projekta izgradnje čistilne naprave, udeležil se je tudi sestanka z dr. Vinkom 

Gorenakom, s katerim sta se pogovarjala o kohezijski politiki v letih 2021-2027. 

• Predsedujoči je povedal, da se dela na Vinski fontani približujejo koncu, da so prav 

na današnji dan začeli s polaganjem tlakovcev, prav tako so zaključena dela na  

nogometnem igrišču in atletski stezi, zaključena je tudi večina del na malem 

nogometnem igrišču. 

• Predsedujoči je prisotne seznanil, da je bil izvoljen v svet Kohezijske regije Vzhodna 

Slovenija, skupaj z županom občine Lendava, g. Madyarom. Prvi delovni sestanek 

bo izveden 4.5.2021, prva konstitutivna seja pa je predvidena dne 5.5.2021 v 

Krškem. 

• Predsedujoči je nadalje povedal, da je sprejel funkcijo člana sveta Pomurske 

razvojne regije.  

• V nadaljevanju je predsedujoči svetnike seznanil, da je na javnem natečaju bila 

izbrana nova direktorica občinske uprave, ga. Sabina Gutalj, ki bo prevzela 

navedeno funkcijo že ta četrtek. Ob tem se je predsedujoči zahvalil ga. Mojci 

Marovič, ki je opravljala funkcijo v.d. direktorice OU, za dobro in strokovno 

opravljeno delo.  

• Predsedujoči je izpostavil polemike, govorice in neresnice, ki se širijo po družbenih 

omrežjih in ki jih konstanto širi peščica občanov. Ob tem je poudaril, da so bile 

ruševine oziroma pogorišče objekta Prekmurski dom, uspešno odstranjene. Občina 

je že pred začetkom rušitve pridobila ustrezen Elaborat za rušitev, ki ga je izdelala 

družba Progrin d.o.o. in je zajemal tudi odvoz in deponiranje odpadkov oziroma 

odstranjenega gradbenega materiala. Občina je tako ravnala v skladu z vsemi 

predpisi. Poudaril je, da ga žalosti, da dejanja posameznikov, ob čemer je posebej 

izpostavil g. Jožeta Šmelca, ki je bil odgovoren za prijavo na Inšpektoratu za okolje 

v zvezi z rušitvijo. S takim načinom delovanja žal g. Šmelc ni povzročil težave le 

OU ampak tudi mnogim občanom. Predsedujoči je poudaril, da je za rešitev 

navedene prijave porabil veliko nepotrebnega časa in energije. Ob tem je tudi 

opozoril na skupino, ki deluje na družbenem omrežju FB pod imenom Enotni za 

občino Radenci.  

• Predsedujoči je prav tako povedal, da se občina Radenci v času trajanje njegovega 

mandata ni zadolžila, ni najela kredita. Edini kredit ki bo morebiti najet, bo 

dolgoročen kredit in bo namenjen za izgradnjo telovadnice, vse ostale investicije se 

izvajajo z lastnimi sredstvi oziroma s sredstvi pridobljenimi na različnih razpisih. 

Glede na navedeno, ga čudi objava g. Zlatka Mira, da je bilo na računu občine ob 

prevzemu mandata župana, to je predsedujočega, 2 milijona EUR sredstev iz 

naslova omrežnine. Predsedujoči je povedal, da je ob primopredaji funkcije župana 

med njim in g. Rihtaričem, bilo stanje na računu nekje okrog 600.000 evrov. Če je 

znesek omrežnine, ki ga navaja g. Zlatko Mir res obstajal, se predsedujoči sprašuje, 

kje je ta denar oziroma za katere investicije je bil porabljen. 

• Na koncu je predsedujoči še povedal, da poteka gradnja telovadnice  po začrtani 

časovnici, sredstva v višini 500.000 eur so bila nakazana izvajalcu, za že izvedena 

dela.  

• Predsedujoči je povedal, da smatra, da je finančna slika občine dobra, naslednje 

leto zaključuje svoje delo. Za sabo ne bo zapustil nobenih neporavnanih računov, 

prav tako je poudaril, da ne sprejema nobenih pomembnejših odločitev sam, ampak 

ima povsod soglasja koalicije. Volivci pa bodo odločili leta 2022 na volitvah, koga 

želijo za župana. 
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• Predsedujoči je na koncu dodal, da se izvaja Notranja revizija za vsa javna naročila. 

Ko bo revizija zaključena, bodo ugotovitve in zaključki predstavljeni članom NO in 

svetnikom. 

 

➢ AD 4 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

 

MAG. NORMA BALE 

• Glede na to, da se bližajo prazniki, je mag. Norma Bale zastavila vprašanje, ali je 

oblikovan program, kako bo občina obeležila praznik Dan upora proti okupatorju in 

Praznik dela. 

• Kako je s strategijo trženja turizma ? Glede na dejstvo, da sta dva velika projekta 

v zaključni fazi, to je izgradnja Mini golfa in izgradnja Vinske fontane in glede na 

dejstvo, da so tudi objavljeni javni razpisi za izbiro najemnikov navedenih objektov, 

sprašuje ali je izdelana jasna strategija glede turizma. 

• Do naslednje seji želi, da se ji pisno odgovori, kakšna je končna vrednost investicije 

izgradnje mini golfa, kdo vse so bili izvajalci in višina plačil posameznemu izvajalcu 

ter kakšna je finančna projekcija minigolfa. 

 

G. DRAGO KOCBEK 

• Nanj so se obrnili stanovalci Slatinske ceste, ki so svojo zahtevo za obnovo njihove 

ceste na OU posredovali že leta 2016. Zanima jih, kdaj je predvidena obnova 

Slatinske ceste. 

• Kako je s sanacijo Titove ceste ?  

• Kako je z odvodnjavanjem na A delu na pokopališču v Radencih. Navedeno 

vprašanje je g. Kocbek izpostavil že na seji KS Radenci. Po vsakokratnem dežju je 

otežen dostop do nekaterih grobov. Zadevo je potrebno prioritetno rešiti. 

• Zanima ga koliko je na računu občine Radenci namenski sredstev in kakšna je višina 

ostalih sredstev. 

• Kdo je odgovoren za objavo seznama podpisnikov za izvedbo referenduma? 

 

G. VLADIMIR RANTAŠA 

• Opozoril je na problem pri OŠ Radenci, glede dovoza otrok v OŠ. Težava so zastoji 

na glavni cesti, velik problem predstavlja tudi izstop otrok iz posameznega vozila, 

saj je zaradi gneče in nepreglednosti ogrožena varnost otrok. Boji se, da bo prišlo 

do nesreče. Predlaga, da se ustanovi komisija za rešitev navedene situacije, ob 

čemer je potrebno nemudoma ukrepati. 

 

G. MITJA ŠKERGET 

• Izpostavil je problem pasjih iztrebkov, ki se pojavljajo na sprehajalnih poteh in 

pločnikih. Povedal je, da je potrebno bodisi preko Informatorja ali kakor koli drugače 

apelirati na lastnike štirinožcev, da počistijo iztrebke. 

  

➢ AD 5 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

ODGOVOR PREDSEDUJOČEGA MAG. NORMI BALE: 

• Kar se tiče minigolfa je predsedujoči povedal, da je navedena investicija sestavni 

del pregleda notranje revizije, ki se izvaja. Pri izgradnji navedenega minigolfa sta 

bila na javnem razpisu izbrana dva izvajalca, prvi za izvedbo gradbenih del, drugi 

za izvedbo samih stez za minigolf, oziroma za izvedbo specialnih del. Zaključena je 

bila policijska preiskava, ki je potekala na podlagi prijave oziroma kazenske ovadbe. 

V navedeni preiskavi ni bilo ugotovljenih nobenih nepravilnosti. Znesek investicije 

ni presegel 100.000 eur. Notranja revizija bo pokazala in podala odgovore na vse. 

Glede izvedbe javnih naročil je predsedujoči ponovno poudaril, da je OU zadeve 

dodelala, sprejela Pravilnik in tako javna naročila potekajo po začrtanih pravilih in 

v skladu z zakoni.  
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• Glede strategije turizma je predsedujoči povedal, da je to zadeva, ki jo mora občina 

sprejeti. Navedena strategija bo vezana tudi na spremembo prostorskega načrta. 

Strategija razvoja turizma mora temeljiti na razvoju klasičnega in športnega 

turizma, ter v smeri občine »prijetnega bivanja«. Predsedujoči je poudaril, da se je 

zadeve potrebno lotiti temeljito in  izvesti dejansko študijo. Sam je mnenja, da se 

zadeve že sedaj razvijajo v pravo smer. V letu 2022 je v planu, da se izdale 10 letna 

strategija razvoja turizma v Občini Radenci. 

• Glede praznikov je predsedujoči povedal, da posebnih prireditev ne bo. V počastitev 

vseh praznikov, ki se nam bližajo bo izvedenih nekaj dogodkov in sicer bo od 

24.4.2021 do 2.5.2021 možna brezplačna uporaba mini golfa. 2.5.2021 bo izveden 

dan odprtih vrat na športnem igrišču Ivanke Serec. Za 1.5.2021 pa bo tudi na 

prostoru Vinske fontane organizirano druženje od 10-19 ure z brezplačno ponudbo 

vin in prigrizkov, seveda vse navedeno v skladu z veljavnimi Odloki in navodili NIJZ.  

 

ODGOVOR PREDSEDUJOČEGA G. DRAGU KOCBEKU: 

• Predsedujoči se strinja, da predstavlja Slatinska ceste problem, ki ga je potrebno 

rešiti, ob čemer poudari, da ne gre samo za problem ceste, še večjo težavo je 

predstavljalo, da za to območje ni bil izdelan OPPN. Zadeva se rešuje, že za 

naslednjo sejo je predvidena potrditev OPPN, saj je bila prejšnji teden zaključena 

javna razgrnitev OPPN-ja za to območje. Predvideno je, da bo ob rekonstrukciji 

ceste vključena tudi obnova vodovodna, kanalizacije in optike. Predviden začetek 

obnove Slatinske ceste je v začetku leta 2022. 

• Glede Ceste osamosvojitve Slovenije/Titove ceste se je predsedujoči strinjal z g. 

Kocbekom, da je slednja potrebna obnove, ob čemer je povedal, da so težava na 

tej cesti tudi parkirna mesta, ki jih primanjkuje. OU je sicer predlagala rešitev, s 

katero bi se cesta zožila in bi se na levi strani izvedla parkirna mesta, vendar je žal 

37 podpisov občanov, ki bivajo na navedeni cesti, tovrstno izvedbo preprečilo. 

Občina bo že letos z rebalansom našla sredstva za asfaltiranje navedene ceste. 

• Glede pokopališča in odvodnjavanje je predsedujoči povedal, da je z navedenim 

problemom seznanjen in bo zadeva sanirana septembra letošnjega leta. 

• Glede namenskih sredstev na računu je predsedujoči povedal, da od kar vodi 

občino, se sredstva koristijo strogo namensko. Res pa je, da primanjkuje sredstev 

iz naslova omrežnin, zato je bil toliko bolj presenečen nad izjavo g. Zlatka Mira. 

Povedal je tudi, da se računovodski konti režijskega obrata vodijo popolnoma 

ločeno. 

• Glede objave seznama podpisnikov je predsedujoči povedal, da je seznam bil 

sestavni del gradiva za 21. redno sejo OS. Gradivo je bilo kot je ustaljena praksa, 

objavljeno na spletni strani in posredovano svetnikom. Povedal je, da ga je poklicala 

Informacijska pooblaščenka, ki je izrazila pomisleke glede objave, zato je bil 

seznam umaknjen s spletne strani. Predsedujoči je poudaril, da je župan tisti, ki je 

odgovoren za vsa dejanja, v tem primeru tudi za objavo gradiva. 

 

 

ODGOVOR PREDSEDUJOČEGA G. VLADIMIRJU RANTAŠI 

• Predsedujoči je povedal, da problema, ki ga je izpostavil g. Rantaša sicer ne pozna 

in je hvaležen za opozorilo. Predlagal je da se skupaj s člani Sveta za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu zadeva preuči in najde rešitev. Poudaril je, da je varnost 

otrok na prvem mestu, zato se bodo sredstva za rešitev zagotovila. 

 

ODGOVOR PREDSEDUJOČEGA G. MITJI ŠKERGETU 

• Glede težave, ki jo je iznesel g. Škerget je predsedujoči povedal, da ima Občina 

sicer sprejeti Odlok, vendar se tudi ta, kot mnogi drugi ne izvaja. Problem je enak 

po celotni Sloveniji, vendar več kot opozarjati žal ne gre. Če se bo OS strinjal, se 

lahko vključi v reševanje, redarska služba. Predsedujoči pove, da bi morebiti bilo 

potrebno razmisliti v smeri, da se v prihodnje določi prostor oziroma sprehajališče 

za štirinožne ljubljenčke (predlog za naslednji rebalans). 
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➢ AD 6 UGOTOVITVENI SKLEP O SPREJEMU MANDATA SVETNICE GOSPE 

MELITE ŽITEK 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

 

Navedeni sklep je obravnaval KMVVI in Statutarno pravna komisija, ki sta navedeni sklep 

v predlagani vsebini tudi potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 237/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme Sklep o potrditvi mandata nadomestne članice 

občinskega sveta Občine Radenci, Melite Žitek, Turjanski Vrh 18, 9252 Radenci.  

 

Navzočnost je priglasilo  15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Od navedene točke naprej, je na seji sodelovalo 16 svetnic in svetnikov. 

 

➢ AD 7 PREDLOG AKTA O RAZPISU REFERENDUMA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli dne 15.4.2021.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak.  

 

Dodatno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

Predsedujoči je predlagal, da svetniki sprejmejo v okviru te točke poseben sklep, na podlagi 

katerega člani OS pooblastijo župana, da slednji preveri dopustnost navedenega 

referenduma pri Ustavnem sodišču Republike Slovenije.  

 

Razpravljali so: g. Drago Kocbek in mag. Norma Bale. Mag. Norma Bale je posebej 

izpostavila objavo seznama podpisnikov, ki se ji zdi nedopustna. 

 

G. Kocbek je povedal, da v gradivu oziroma v aktu ni določen datum izvedbe referenduma.  

 

Predsedujoči in ga. Jasna Divjak podata dodatno obrazložitev. Ga. Jasna Divjak pove, da 

je v samem gradivu določen datum izvedbe referenduma, ki je 13.6.2021. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 238/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Akt o razpisu referenduma o vprašanju: 

 

»Ali ste za to, da se uveljavi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

imenovanju ulic, trgov in naselij v zdraviliškem kraju Radenci št. 031-0004/2020-

7, z dne 29.12.2020, ki v 39. točki 1. člena določa, da se termin “Titovo cesto” 

zamenja s terminom “Cesto osamosvojitve Slovenije”, ki je bil sprejet v 
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skrajšanem postopku na 19. redni seji Občinskega sveta Občine Radenci dne 

29.12.2020?”  

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16  članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

PREDLOG SKLEPA 238a/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci pooblašča župana Občine Radenci, da pri Ustavnem 

sodišču Republike Slovenije preveri dopustnost navedenega referenduma. 

  

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 8 PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O 

NADOMESTILU SLUŽNOSTI NA NEPREMIČNINAH V LASTI OBČINE RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli dne 15.4.2021.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. Dodatno obrazložitev je podal 

predsedujoči. 

 

O navedenem sklepu je razpravljal g. Drago Kocbek. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 239/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o spremembah in dopolnitvah Sklepa  

o nadomestilu služnosti na nepremičninah v lasti Občine Radenci. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 9 PREDLOG SKLEPA O NAČRTU RAVNANJA S PREMIČNIM PREMOŽENJEM 

OBČINE RADENCI ZA LETO 2021 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 
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O predmetnem sklepu so razpravljali Statutarno pravna komisija, Odbor za proračun,  

finance in premoženjske zadeve ter Odbor za Varstvo okolja, urejanje prostora in 

gospodarske javne službe ter  ga v predlagani vsebini tudi vsi potrdili. 

 

Pri navedeni točki je razpravljal g. Drago Kocbek. 

 

Dodatno obrazložitev je podal predsedujoči, predvsem glede vodovodnega omrežja v vasi 

Zabrščina. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 240/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme Sklep o Načrtu ravnanja s premičnim 

premoženjem Občine Radenci za leto 2021. 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 10 PROGRAM PRODAJE ODPRTEGA ŠIROKOPASOVNEGA OMREŽJA V 

OBČINI RADENCI-OŠO 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Pred uvodno obrazložitvijo je g. Drago Kocbek postavil vprašanje glede zaupnosti gradiva. 

Predsedujoči in ga. Jasna Divjak pojasnita, da ne gre za zaupno gradivo in se navedena 

oznaka umika. 

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak.  

 

O predmetnem sklepu so razpravljali Statutarno pravna komisija, Odbor za proračun,  

finance in premoženjske zadeve ter Odbor za Varstvo okolja, urejanje prostora ter  ga v 

predlagani vsebini (Statutarno pravna komisija s predlaganimi spremembami) tudi vsi 

potrdili. 

 

Dodatna pojasnila je podal predsedujoči. 

 

Razpravljali so: g. Drago Kocbek, ki je povedal, da so v navedenem programu še vedno 

neskladja in predlaga, da se program prodaje ustrezno popravi, kot je bilo dogovorjeno 

tudi na seji Statutarno pravne komisije. Razpravljala sta tudi g. Jožef Toplak in g. Toni 

Žitek. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 241/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrdi Program prodaje odprtega širokopasovnega 

omrežja v Občini Radenci s predlaganimi spremembami. 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  12 članov sveta. PROTI sta glasovala 2 člana sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 
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➢ AD 11 PREDLOG SKLEPA O PRENOSU »JAVNIH CEST OZ. CEST, KI SLUŽIJO 

ŠIRŠI JAVNOSTI« V LAST OBČINE RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. Dodatno obrazložitev je podal 

predsedujoči. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Statutarno pravna komisija in Odbor za Varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe ter  ga v predlagani vsebini tudi  

potrdila. 

 

Razpravljal je g. Drago Kocbek. 

 

Med razpravo so svetniki soglašali, da se spremeni besedilo sklepa in se doda za zapisom…v 

last Občine Radenci, besedilo »ob čemer so dovoljenje izjemi, ki jih potrdi občinski svet.« 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 242/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o prenosu »Javnih cest oziroma cest, ki 

služijo širši javnosti« v last Občine Radenci, ob čemer so dovoljene izjeme, ki jih 

potrdi občinski svet. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov  sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 12 PREDLOG SKLEPA O SPREJETJU STALIŠČ DO PRIPOMB IN 

PREDLOGOV IZ JAVNE RAZGRNITVE DOPOLNJENEGA OSNUTKA 

OBČINSKEGA PODROBNEGA PROSTORSKEGA NAČRTA ZA ENOTO 

UREJANJA PROSTORA RA13 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljal Odbor za Varstvo okolja, urejanje prostora in 

gospodarske javne službe ter  ga v predlagani vsebini tudi potrdil. 

 

 

Razpravljal je g. Drago Kocbek, ki je zastavil vprašanje glede odklonilnega mnenja gospe 

Mlinarič. Odgovor je podal predsedujoči. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 243/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o sprejetju stališč do pripomb in 

predlogov iz javne razgrnitve dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega 

prostorskega načrta za enoto urejanja prostora RA13 v predlagani vsebini. 
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Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 13 PREDLOG SOGLASJA K CENI STORITVE POMOČ DRUŽINI NA DOMU 

V OBČINI RADENCI ZA LETO 2021 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Simona Himelrajh. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za proračun,  finance in premoženjske zadeve 

ter Odbor za družbene dejavnosti ter  ga v predlagani vsebini tudi  potrdila. 

 

Razpravljali so: g. Jožef Toplak in g. Drago Kocbek 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 244/2018 

Občinski svet Občine Radenci soglaša s predlagano ceno storitve  za izvajanje javne 

službe pomoč družini na domu na območju  Občine Radenci v letu 2021 in sicer: 

* za obdobje od 1. 1. 2021 do 30. 4. 2021 v višini 17,29 eur/ef.uro ob delovnikih  

in 20,94 eur/ef.uro ob vikendih, državnih praznikih in dela prostih dnevih, 

* za obdobje od 1. 5. - 31. 12. 2021 v višini 18,48 eur/ef.uro ob delovnikih in  

20,94 eur/ef.uro ob vikendih, državnih praznikih in  dela prostih dnevih. 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  14 članov sveta. PROTI je glasoval 1 član sveta.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 14 PREDLOG SKLEPA ZA DODELITEV BREZPLAČNE UPORABE ŠPORTNIH 

OBJEKTOV ZA ČLANSKA MOŠTVA DOMAČIH DRUŠTEV 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Erik Vičič. 

 

O predmetnem sklepu so razpravljali Odbor za turizem in šport, Odbor za proračun,  finance 

in premoženjske zadeve, Odbor za družbene dejavnosti ter Odbor za Varstvo okolja, 

urejanje prostora in gospodarske javne službe ter  ga v predlagani vsebini tudi vsi potrdili. 

 

Razpravljali so: g. Dejan Berić, ki je opozoril na različna društva, ki delujejo v Občini 

Radenci (npr. Društvo za osteoporozo…) in da bi bilo smiselno dopolniti sklep, da ne gre 
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samo za športna društva, ampak gre tudi za druga društva in ostala moštva. Razpravljal 

je tudi g. Drago Kocbek,  

 

Dodatno obrazložitev je podal g. Erik Vičić in tudi predsedujoči, ki je poudaril, da navedeni 

sklep velja do konca leta 2021. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 245/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep, s katerim se dovoli lokalnim športnim 

in drugim društvom, za članska in ostala moštva, brezplačna uporaba športnih 

objektov v Občini Radenci, v občinski lasti (razen t.i. glavnega nogometnega 

igrišča z naravno travo). 

 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 15 PREDLOG SKLEPA ZA POOBLASTITEV ŽUPANA O DODELJEVANJU 

ŠPORTNIM DRUŠTVOM DO 50 % POPUSTA NA CENIK UPORABE ŠPORTNIH 

OBJEKTOV V LASTI OBČINE RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Erik Vičič. 

 

O predmetnem sklepu so razpravljali Odbor za turizem in šport, Odbor za proračun,  finance 

in premoženjske zadeve, Odbor za družbene dejavnosti ter Odbor za Varstvo okolja, 

urejanje prostora in gospodarske javne službe ter  ga v predlagani vsebini tudi vsi potrdili. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 246/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme Sklep in pooblasti župana Občine Radenci za 

dodeljevanje do -50 % popusta (na cene iz cenika) športnim društvom, za 

uporabo športnih objektov. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 16 POROČILO O REALIZACIJI NAČRTA RAVNANJA Z NEPREMIČNIM 

PREMOŽENJEM OBČINE RADENCI ZA LETO 2020 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  
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Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

 

O predmetnem poročilu sta razpravljala Statutarno pravna komisija ter Odbor za Varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe ter  ga v predlagani vsebini tudi  

potrdila. 

 

Razpravljal je g. Drago Kocbek. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 247/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrdi Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja z 

nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 2020. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 17 REGISTER SPOMINSKIH OBELEŽIJ OBČINE RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

 

O predmetnem registru so razpravljali Statutarno pravna komisija, Odbor za družbene 

dejavnosti ter Odbor za Varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe ter  

ga v predlagani vsebini tudi vsi potrdili. 

 

Razpravljala je mag. Norma Bale, ki je predlagala ustanovitev posebne strokovne komisije  

za vodenjem in dopolnjevanjem navedenega registra. 

 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 248/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o vzpostavitvi Registra spominskih 

obeležij Občine Radenci. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 18 PREDLOG SKLEPA O DVIGU CENE UPORABNINE STORITEV DOSTOPA 

DO OŠO 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  
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Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O predmetnem sklepu so razpravljali Statutarno pravna komisija, Odbor za proračun in 

finance ter Odbor za Varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe ter  ga 

v predlagani vsebini tudi vsi potrdili. 

 

Razpravljal je g. Drago Kocbek, ki je opozoril na dejstvo, da sprememba cena velja po 

preteku 60 dni od obvestitve vseh operaterjev o zvišanju cene. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

 

PREDLOG SKLEPA  249/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme spremembo Cenika – OŠO Radenci (odprtega 

širokopasovnega omrežja v Občini Radenci) na način: 

 

Uporabnina storitve dostopa do OŠO se dvigne iz 9,25 eur/mesec/aktivnega 

uporabnika na 11,25 eur/mesec. V preostali vsebini se cenik ne spreminja. 

Navedeni dvig cene velja po preteku 60 dni od obvestitve vseh operaterjev o 

dvigu cene. 

 

Navzočnost je priglasilo 16 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 16 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep  je bil sprejet. 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob 20 uri in 15 minut. 

Zapis pripravila: 

Marjeta Lončar        Roman LELJAK,

         ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 


